

# 蜀山区FedEx快递—合肥市FedEx快递站—蜀山区FedEx快递寄件服务中心

产品名称	蜀山区FedEx快递—合肥市FedEx快递站—蜀山区FedEx快递寄件服务中心
公司名称	安徽敦航国际货运代理有限公司
价格	22.00/千克
规格参数	品牌:FedEx国际快递 运输方式:国际快递, 空运, 海运, 国际陆运, 铁路运输 类型:文件, 包裹, 机械配件, 食品, 化工品等
公司地址	安徽省合肥市肥西县桃花镇香蒲路安徽永凯工贸有限责任公司研发中心1栋202 (注册地址)
联系电话	18709841751 18709841751

## 产品详情

蜀山区FedEx快递—合肥市FedEx快递站—蜀山区FedEx快递寄件服务中心 蜀山区FedEx快递网点 蜀山区FedEx快递咨询 蜀山区FedEx快递服务 蜀山区FedEx快递指南

FedEx Express, a subsidiary of FedEx Corp. (NYSE: FDX) and the world's largest express transportation company, celebrates five years of operations this autumn at its international hub at Cologne/Bonn, Germany.

Since the move from Frankfurt/Main to Cologne in 2010, the Cologne hub has grown steadily in capacity, increasing from 35 employees to more than 680. It is a vital facility in the FedEx worldwide network, acting as a central gateway for shipments arriving by ground or air from Central and Eastern Europe and providing fast connectivity within Europe, to the U.S. and Asia.

蜀山区FedEx快递咨询 蜀山区FedEx快递服务

The hub's automated sorting system can process up to 18,000 documents and packages an hour and plays a key part in keeping businesses connected to more than 220 countries and territories worldwide.

The intensive hands-on learning experience will be open to 150 small business owners who have just been exposed to e-

commerce. It is planned to last for five months from September 2021. This time frame will ensure that participants receive technical support in all aspects of holiday support marketing and promotion as well as management of holiday orders. Traditionally, e-commerce is the busiest time of the year.